
 PROTOKOLL FÖRT VID FORSERUMS SOK:S STYRELSES MÖTE 2023-12-04 
 
Närvarande: Göran Runesson (GR), Margareta Kempe (MK), Rohnny Andersson (RA), Fredrik 

Mathsson (FM), Kenneth Kall (KK) och Niclas Werneskog (NW). 
Ej närvarande: Tobias Lindstedt 
 

§  1  
Vår ordförande Göran Runesson hälsade välkommen till detta senarelagda möte 

innan årsmötet och öppnade mötet. 
 

Inledning 

§  2  
Ordförandens utdelade förslag till dagordning godkändes.  
 

Dagordning 

§  3  
Till att justera dagens protokoll utsågs Kenneth Kall och Fredrik Mathsson. 

 
Justering 

 
§  4  

Innehållet i föregående protokoll föranledde inga kommentarer. 
 

Föregående möte 

§  5  
Inkomna skrivelser:  

Inga inkomna skrivelser eller meddelanden fanns att behandla. 
 

Inkomna skrivelser 

§  6  
Avgående skrivelser:  

Inga skrivelser e.dyl. har avsänts sedan föregående möte. 
 

Avsända skrivelser 

§  7  
Rapporter:  

a/  MK och KK informerade om att sektionens avslutningsfest med ett litet julbord 
för årets tipspromenadarrangörer och övriga som hjälpt föreningen under året 
genomfördes föregående vecka. Hela stugan fylldes med 44 vuxna och två barn. 
Bland deltagarna märktes bl.a. klubbens tidigare kassör Ethel Nayström 92 år.  
På grund av många skänkta vinster till lotteriet bidrog det till att kostnaden för  
hela kvällen stannade på 1 257 kr. Som vanligt upplevde de kvällen som mycket 
uppskattad av deltagarna.  

  Höstens tipspromenader har tyvärr inte lockat så många deltagare som sekt-
ionen hoppats. Tyvärr gäller detsamma för hela året. Snittet blev 57 vuxna och 10 
barn vilket är de lägsta siffrorna sedan i början av 90-talet. Analys av orsaker och 
idéer till förbättring gjordes senare på detta möte. 

Motion 

b/  Ingen verksamhet har ägt rum i orienteringssektionen sedan föregående 
möte. Zon-möte har hållit med planering för nästa år. Vår klubb kommer åter att 
arrangera en Höglands-OL och datumet blir den 16 juli. 

Orientering 

c/  Skidsektionen har trots den tidiga tidpunkten på vintern spårat upp skidspår 
på elljusspåret och på Snuggarpsgärdet. På gärdet är spåret ganska bra medan 
snötillgången är för dålig på elljusspåret.  

Skidor 

d/  De åtgärder som beslutats av styrelsen och anläggningskommittén för året är 
genomförda. I Stellan Ahnströms frånvaro fanns inget ytterligare att rapportera. 

 

Anläggning 

§  8  
Ekonomin i klubben redovisades av vår kassör MK. Verksamhetsåret är ännu ungt 

så det har inte hunnit hända så mycket. Energikostnaderna märks nu när kylan har 
anlänt och hittills har det kostat ca 7 000 kr. Vi har fått 1 000 kr av Svenska Spel från 
deras spelstöd Gräsroten. Vidare så har vi trots allt fått vår del i årets vinst av Hitta Ut 
nämligen 8 004 kr. Kassören i Nässjö OK ansåg det krångligt att fondera pengarna 
till kommande år. Hitta Ut ska pågå minst två år ytterligare men med sämre kommu-

Ekonomi 



nalt stöd och med mer beroende av annonsintäkter så kommer förmodligen över-
skotten bli mindre. 

Vi har ännu inte betalat fönsterbytet på 39 000 kr. I Smålands Dagblad har vi dock 
kunnat läsa att Kultur & Fritid har beviljat oss 34 000 i investeringsbidrag för detta 
men vi har inte meddelats detta av kommunen. RA har tittat i ansökningssystemet 
och där står det ännu ”Pågående” på ansökan. Kanske de behöver en fakturakopia 
för att utbetalning ska ske? 

 
§  9  

Inga ansökningar om medlemskap hade inkommit sedan föregående möte. 
 

Nya medlemmar 

§ 10  
Inget nytt angående ny belysning på vårt elljusspår har hänt sedan sist. Alla av-

vaktar säkert Översiktsplanens fastställande som beräknas ske under år 2024. 
Ryktet om att belysningen i Malmbäck hade bytts visade sig falskt vid en prome-

nad på platsen. 
 

Elljusspår 

§ 11  
Sedan lång tillbaka har vi diskuterat att köpa en ersättning till den gamla och tra-

siga skotern. Detta skulle ske samordnat med en bidragsansökan till kommunen. Av 
olika skäl så blev det inget av. GR och Tobias Lindstedt hade nu gjort en förnyad 
undersökning om möjligheten att sälja den gamla skotern i trasigt skick samt köpa 
en bättre begagnad som ersättare. Det finns inga återförsäljare i Götaland så de som 
de har haft kontakt med finns i norra delen av Sverige. Ingen var intresserad av att 
köpa/byta in den gamla. Deras råd var att annonsera ut den som reservdelsmaskin 
på en Internetsida för skotrar och hoppas få 500 kr. 

En begagnad skoter lämplig för spårning m.m. bör vara en tekniskt enkel 2-tak-
tare som är tålig. Kostnaden för en sådan bedömdes till 30-40 000 kr. Till det kommer 
frakt på ca 5 000 kr.  

Möjligheten att avvakta nästa bidragstillfälle hos Kultur- & Fritid och då få bidrag 
till ett skoterbyte nu när vi förhoppnings få pengar till fönsterbyte bedömdes som liten. 
Styrelsen beslutade därför att uppdra åt GR att avyttra den gamla skotern samt att så 
snart som möjligt köpa en ersättningsmaskin till bästa pris dock max 45 000 kr. 

 

Skoter 

§ 12  
På föregående möte så meddelade GR att han kontaktats av en person på Nässjö 

kommun som jobbade med medborgarförslag. Tre av dem berörde oss och GR be-
skrev dem. Dagen efter besökte Geneviève Manahon oss och presenterade försla-
gen i detalj. Vi förklarade att förslaget om brygga vid Lillsjön var vi inte för. En trä-
ningsanläggning på Lillsjöstugans tomt var vi positiva till. Beträffande återskapande 
av märkta stigslingor som en gång Ingemar Hjort skapat visade vi vad vi mindes av 
detta projekt. Hon hade talat med markägare och de var positiva. Hon hade dock 
inte varit i kontakt med ägaren av Måletorp. Efter mötet har hon meddelat att han 
tackat nej till medverkan. De stigar som kvarstår finns på Snuggarps och Eric Tyléns 
marker. 

Samhällets invånare har nu fått en presentation av alla förslagen, prissatta, och 
ombeds nu att rösta. Pengarna räcker bara till ett fåtal av dem så vi får se om det blir 
något av de förslag som berör oss. 

 

Medborgarförslag 

§ 13  
På förra mötet behandlades om stöd för att köpa in OL-kläder då mängden som 

önskades beställas var för liten. Styrelsen tillstyrkte detta men därefter tillkom beställ-
ningar så inget stöd behövde utgå. 

Nu när varorna anlänt och fakturan kommit så tillkom en fraktkostnad på 449 kr 
som inte hade inräknats vid uppgiften om kostnaden per plagg. Förslag fanns om att 
klubben skulle ta denna kostnad. Styrelsen beslutade enligt förslaget och uppskat-
tade initiativet förnya och komplettera tävlingskläderna. 

OL-kläder 



§ 14  
RA hade sammanställt siffror kring klubbens tipspromenader sedan i början av 

90-talet och tillsänt mötesdeltagarna. Dessutom en jämförelse av våra deltagarantal 
med de flesta av övriga föreningar som redovisar sina resultat i Jönköpings-Posten. 
Vad som kan konstateras är att våra deltagarantal har sjunkit de senaste 10 åren 
samt att vi tillhör de klubbar som har minskat mest det senaste året.  

Som avslutning på mötet diskuterades därför åtgärder för att höja deltagarantalet 
på våra tipspromenader. De flesta var sådana som framförts tidigare men som inte 
blivit förverkligade av någon orsak. Nedan är de förslag som framfördes: 

 Skriva en påminnelse på Forserums anslagstavla dagen före varje tips-
promenad. 

 Lättare frågor så att man inte behöver gissa svaren på majoriteten av frå-
gorna. 

 Bjuda in en person i ett 10-tal hushåll varje söndag till gratis promenad 
med fika efteråt. 

 Ersätta barnens tipspromenad med en bokstavslek. 
 Att se till att det blir många deltagare första gången på säsongerna för 

då fortsätter gärna antalen att vara bättre än normalt. 
Motionssektionen får diskutera frågan vidare och besluta inför kommande sä-

song promenader. 
 

Åtgärder för fler 
tipspromenad-
deltagare 

§ 15  
Ordföranden avslutade mötet då inga övriga frågor framkom att behandla. Avslutning 

 
 
 
 
 
 
                        Vid protokollet: 
 
 
 
        Rohnny Andersson 

 Justeras: 
 
 
 

Fredrik Mathsson                 Kenneth Kall 


